








特別說明SPECIAL ILLUSTRATION:
1.FS-415皮帶輪按使用速度配製The device of FS-415 belt depend upon the speeds that you need .
2.八段變速前四段緩衝,後快慢兩段須停車The buffer variator os prepare for the first 4 step
speed of 8 speeds . For the last two step speed , the motor must be switched off.
3.2段,3段,6段或其他比數為特殊規格,歡迎訂做For the special devices of 2 step speed,3 step
speed,6 step speed and others , you are welcome if you need any service .
4.最初使用300小時洗淨內部換新油,以後每操作1000小時再換新油一次Clean inside of this machine
after the first 300 hours use of it . Later change new machine oil very 1000 hours .

特點 Characteristics
1.使用高級材料,精密齒輪,高周波熱處理,精密研磨,嚴格品質管制. High quality material used ,
complicated gears , high frequency heat treatment , well-ground , strict quality control .
2.體積小,重量輕,外型美觀,速度正確壽命長,不易故障. small in simention light in weight ,
pleasant outappearance , correct speed , endurable , not easy to break .
3.特殊設計空檔排置一檔後面使用便利,變速桿可左右方向裝置,任意變換 specially designed neutral
which is next to first gear , easy to operate ; gear shift lever can be set in the right or
left direction as desired .
4.機械運轉中輕車即可輕鬆任意變速 easy to shift to desired speed in slow revolution

特能 Function
1.變速主軸,係採用SCM21鋼鐵,滲炭燒入,硬度特強,有耐久性,任何情況之下使用都能堅固如常The main
axle made of SCM21 carborn steel figures extra hardness , endurance & strong performance in
all conditions .
2.小型,輕巧,裝配容易,所需空間極小,能適用於任何機械
The transmossion , concise & conpact in bery small space , can be mounted all kinds of
machine in a easy job.
3.齒輪另件,全部均經精密加工,細心組合而成,運轉中安靜無聲Gears and componants are so well-
designed and organized without sound during running.

用途 Most suitable for your machines
1.工作機械 -車床,刨床,沖床Work Machine - Lathe / Plane Machine / Punch Machine
2.交通機械 Communication - Chain / Cable camnier / Loader / Motor-junks
3.起重機械 Crane / Fork Lift
4.食品機械 Food Machine - Press Machine / Press for Vegetable-oil / Mixer
5.木工機械 Wood Machine - Band Saw / Milling Machine
6.建築機械 Construction Machine - Mixer / Excavator /Bulldozer / Vibrator / Hoist crane
7.化工,紡織等動力機械,均可安裝使用Chemical & Textile Machinery
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